
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Van het bestuur 
 
Voor jullie ligt de 1e nieuwsbrief van 2025 vanuit het nieuwe bestuur. Voor mij is 
de taak van het schrijven van de nieuwsbrief een onbekende. Het is dus even 
wennen.  
 
Inmiddels is er ook een nieuwe, beoogd, penningmeester gevonden. Op 
donderdag 22 mei is een ingelaste online ALV waarin wij hopen op jullie 
goedkeuring voor het opnemen van Annemarieke de Klaver in ons bestuur. Wij 
verheugen ons erop met haar ons bestuur weer compleet te maken. 
 
Het seizoen is begonnen en de afgelopen weken hebben we al volop kunnen 
genieten van onze mooie haven. Die ligt er als vanouds fantastisch verzorgd bij. 
Toch wordt er door het haventeam nog hard geklust aan de laatste aanpassingen 
van de haven. 
 
Dit jaar hebben we de seizoensopening en havenklusdag anders opgezet. Later 
meer daarover. 
De evenementencommissie is druk met de voorbereidingen voor het volgende 
evenement, de familiedag en de clubkampioenschappen. 
 
Tijdens de ALV heeft het bestuur aangekondigd met de leden in gesprek te willen 
over de toekomst van onze vereniging. Deze week zijn de eerste bijeenkomsten 
geweest en de komende weken volgen er nog meer. Wij zijn benieuwd of er straks, 
met jullie inbreng, een gedragen toekomstbeeld opgebouwd kan worden.  
 
Het bestuur wenst jullie een fantastisch zomerseizoen met veel goede wind en 
mooi zonnig weer. 
 
Namens het bestuur, 
 
Heinz 
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Seizoensopening 
 
Dit jaar is de seizoensopening in een nieuw jasje 
gegoten. Wij zijn de dag begonnen met de 
havenklusdag. Het weer was fantastisch en er 
was een grote opkomst voor de havenklusdag. 
Onder aansturing van Mark is er veel werk 
verzet. Daarna heeft de, door de 
evenementencommissie georganiseerde, opening 
plaatsgevonden. Als klap op de vuurpijl was er 
een heerlijk buffet en natuurlijk ook de 
feestavond. Al met al een lange feestelijke dag. 
 
 

Plassenboeien 
 
Tijdens de havenklusdag zijn, in samenwerking 
met Het Witte Huis, de nieuwe plassenboeien in 
het water gelegd. We zijn overgestapt naar 
mooie gele omdat de oude boeien versleten 
waren en zorgden voor hogere 
onderhoudskosten.  
 
 

Clubhuis 
De uitbater had in oktober opgezegd en 
sinds dat moment hebben we voorzichtig 
het stokje overgenomen met inzet van 
vrijwilligers en op drukke dagen met 
behulp van professionele krachten. Dit 
jaar willen we met de hulp van de leden 
verder opbouwen. Daarvoor hebben we de 
hulp nodig van de leden om zo nu en dan 
een paar uurtjes te helpen in het clubhuis. 
Inmiddels hebben al 72 leden zich 
aangemeld. We hopen natuurlijk dat er 
nog meer leden helpen om het clubhuis 
weer het gezellige middelpunt van de 
vereniging te maken. 

 
Voor het plannen gebruiken we het platform Inzetrooster. Hierbij de oproep om 
je aan te melden bij Annemieke Beemster (jeugdzeilen@gwvdevrijbuiter.nl). 
Annemieke zorgt dat je opgenomen wordt bij Inzetrooster en de WhatsApp groep 
voor de horeca. 
We zorgen dan verder dat je uitleg krijgt over de apparaten in het clubhuis. 



Opslag en instructieruimte Jeugd 
 
De regelmatige bezoeker van de 
haven heeft het waarschijnlijk al 
gezien. Er wordt druk gebouwd 
aan een nieuwe opslag en 
instructieruimte voor de jeugd. De 
oude opslagcontainer was lek en 
de muizen vonden de zeilen van de 
optimisten best een lekker 
maaltje. Dit gaf ons de 
gelegenheid om een iets groter 
gebouwtje neer te zetten en dat 
multifunctioneel in te richten. 
Gelukkig hebben onze vrijwilligers 
en de havencommissaris hard gewerkt om het te bouwen. Hiermee is flink 
bezuinigd op de kosten en Will van Hoek en Nils Boegborn hebben samen veel 
plezier bij het bouwen. 
 

Alexander Hartsink Europees kampioen Ilca 6 under 17 
 

Alexander Hartsink heeft onlangs 
een indrukwekkende prestatie 
geleverd tijdens het 2025 ILCA 6 
Youth European Championship in 
Vilamoura, Portugal. Hij behaalde 
de gouden medaille in de Under 17-
categorie en is daarmee Europees 
Kampioen Ilca6 Under 17. Hij 
eindigde als tweede in het 
algemene klassement. 
 
Gedurende het kampioenschap 
toonde Alexander consistentie en 

vastberadenheid. Hoewel hij op de laatste dag een uitdagende 47e plaats 
behaalde in de eerste race, wist hij zijn focus te behouden en zijn positie in het 
klassement te consolideren. Deze prestatie onderstreept zijn groei en potentieel 
in de zeilsport. 
 
Namens het bestuur en alle leden feliciteren wij Alexander van harte met deze 
fantastische prestatie. Een inspiratie voor onze jeugdzeilers en een kampioen waar 
De Vrijbuiter trots op mag zijn! 
  



Open dag 
 
Zondag 11 mei was een 
zonovergoten dag – perfect 
zeilweer en daarmee ideaal voor 
de opstapdag Optimist bij onze 
vereniging. Waar het er op 
woensdag nog op leek dat er 
weinig animo was (slechts één 
aanmelding!), stonden er zondag 
uiteindelijk tien enthousiaste jonge 
zeilers klaar om het water op te 
gaan. 
 
’s Ochtends werd er geoefend met 
het varen van een achtje. Voor de 
meesten was het hun allereerste 
keer in een zeilboot. Wat deden ze 
het goed! Het enthousiasme was 
aanstekelijk: na een welverdiend 
kroketje wilden veel kinderen 
dolgraag nóg een keer het water 
op. 
Omdat de wind inmiddels flink was aangetrokken, hebben we de kleinere zeiltjes 
gebruikt en zijn we met de groep richting het eiland gevaren. Het was een 
geslaagde dag waarop we bij de deelnemers een geweldige eerste indruk van 
het zeilen en onze vereniging hebben achtergelaten. 
 
Als kers op de taart mochten we op maandag al het eerste gezin verwelkomen 
als nieuw lid van onze vereniging! 
 
Noteer het vast in je agenda: eind augustus of begin september organiseren we 
opnieuw een opstapdag – deze keer met aandacht voor alle watersporten die bij 
De Vrijbuiter te beleven zijn. Meer informatie volgt binnenkort! 

Familiedag / clubkampioenschappen 
 
Zet het alvast in de agenda: 
 
In het weekend van 28 en 29 juni is de 
jaarlijkse familiedag in combinatie met 
de clubkampioenschappen.  
De evenementencommissie is druk met 
de voorbereidingen om een mooi 
weekend voor ons te organiseren. We 
kijken uit naar een mooi weekend samen 
met vele leden.  
 

Binnenkort kunnen jullie inschrijven. Hou de website en de WhatsApp groep in de 
gaten!! 



Helaas moeten we deze nieuwsbrief eindigen met twee minder leuke 
onderwerpen waarbij wij de medewerking van alle leden nodig hebben. 

Honden  
Allereerst de honden op de haven.  
Vorig jaar hebben we een versoepeling geïntroduceerd van de regeling voor de 
honden van leden.  
Dat houdt in dat de leden met hun honden aan de lijn en rechtstreeks (dus de 
kortste route) van de parkeerplaats naar de boot kunnen lopen in plaats van de 
hond in een kar te plaatsen.  
 
Helaas zien wij leden die een ommetje maken met de hond, zien we honden in 
het gras lopen, onder tafels liggen en zelfs honden loslopen op de haven. Dat is 
niet wat afgesproken is.  Helaas heb ik onlangs zelf de nare ervaring gehad van 
het vinden van hondenpoep in het gras, om vervolgens, gelukkig met de schoen, 
in een andere hondendrol te gaan staan.  
 
Hierbij dus nogmaals het dringende verzoek aan de leden met honden om zich 
aan de versoepelde afspraken te houden en de aangelijnde honden alleen van en 
naar de boot te laten lopen. Als het op die kortste route toch fout gaat, ruim het 
dan in ieder geval op. 

Fietsen op het haventerrein 
 

Een ander onderwerp waar wij jullie 
medewerking bij nodig hebben: het is voor 
leden niet toegestaan om voorbij de 
fietsenstalling op de haven te fietsen of daar 
de fiets te stallen. Ook scooters of motoren 
zijn daar niet toegestaan. Helaas zien we op 
meerdere plekken op de haven – tussen de 
boten, vastgezet aan hekken of in de loodsen 
achter de trailers – toch fietsen staan. 
 
Het is jammer dat bestuursleden regelmatig 
leden moeten aanspreken op het negeren 
van deze afspraken. Er is een fietsenstalling 
bij de kleine botenloods, waar ook elektrische 
fietsen opgeladen kunnen worden. Wij zullen 
proberen de niet-gebruikte fietsen op te 
ruimen en een extra fietsenrek te plaatsen. 
Willen de fietsende leden ons helpen door de 
fietsen daar te parkeren? 

 
Uitzonderingen: enkele leden hebben, op basis van persoonlijke omstandigheden, 
toestemming van het bestuur om met de fiets dichter bij het clubhuis te komen. 
Deze leden hebben daarvoor een zichtbaar bewijs van vrijstelling ontvangen. Zie 
je dus een fiets op een plek waar dat normaal niet mag? Dan is dit mogelijk zo’n 
uitzondering. 


